
Referat 

Styremøte KBHL 2024-04-09 

 

Referent: Tor Martin Aabol 
Møtedeltakere: Håvard Nilsen, Ståle Nilsen, Arne Jørgen Karlsen, Tom Knudsen, Svein Rune Berge, Tor 
Martin Aabol. 
Inviterte gjester: Bjørn Reime 
Fravær: Jon Rangfred Hansen 
Sted: Teams 
Rød tekst = oppgaver og oppdatering av gamle saker. 
 

Tema /sak Innehold Ansvar Frist 

Økonomi Foreløpig økonomioversikt viser 6.000 mer i 

medlemsinntekter enn budsjett. Vi har fått 90.000 mer i 

momsrefusjon enn budsjettert. I alt 102.000 mer enn 

budsjett i ordinære inntekter. 

Utgifter på ordinær drift er bare 7.000 over budsjett, 

og det gir et resultat på ordinær drift på 204.585,. 

(96.000 bedre enn budsjett). 

 

Prosjektkostnader er 60.000,- lavere enn budsjett. 

Ekstraordinære inntekter er 122.000,- mer enn budsjett 

og gir et foreløpig resultat på 285.785,- 

Det betyr alt i alt at økonomien er god. 

Bjørn har funnet ut at Sparebanken Sør gir midler til å 

utvikle turstier. Søknadsfristen er 1 mars, så vi har en 

uke på oss. Burde kunne være midler til klopping av 

sommerløyper. Håvard og Bjørn ordner søknad. Vi fikk 

22.000,- til sommerløyper som skal dokumenteres med 

bilder. 

Nissedal Kommune skal dele ut 200.000,- på skiløyper. 

Søknadsfrist 30.3 Håvard ordnet søknad og vi er innstilt 

på tildeling av 100.000,- 

 Bjørn oppdaterer adresselister med innspill fra Veilaget 

og KVS. 
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Sommerløyper 
 

Deler av Svåheii rundt må remerkes med maling. 

Hellebrotet-Nystøylnuten er merket, men ligger ikke på 

UT.no. Arne Jørgen logger GPS og legger ut. 

Arne Jørgen skal legge ut klopper i et område på 

Svåheia og ved Holmvatn. 

Stemtjønn Vel ønsker klopper fra Helvespytt ned mot 

Frovatn. Tom Knudsen gir Arne Jørgen posisjon på hvor 

materialer bør legges. Grunneier er Abraham 

Grimstvedt. 
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Tema /sak Innehold Ansvar Frist 

 

Ståle ordner utkjøring av materialer til de to 

prosjektene over. 

Sylvtjønn Vel ønsker seg bidrag til klopper opp mot 

gapahuk ved Ervetjønn og Skornetten. Tor Martin ber 

de sendes forespørsel om bidrag, men at Velet ordner 

materialer og dugnad. 

Stemtjønn ønsker seg Gapahuk på tange i Frovatn etter 

modell av Hellebrote sin Gapahuk på milløypa. Svein 

Rune sender tegninger/materialliste til Tom. 

Stemtjønn Vel sender forespørsel om bidrag, men at 

Velet ordner materialer og dugnad. 

Årsmøte vedtak på benk på 2-mila (ved Skarktjønn) 

men uklart på hvem som tar den saken ?  
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Vinterløyper Ny løypetrase fra Holmvatn til Stokkosen 
Dette arbeidet er påbegynt, men traséen er ikke 100% 

det vil ikke bli kjørt løyper der vinteren 2023/24. 

Håvard tar seg med Ståle og Kristian for en befaring før 

årsmøte. Håvard sjekker ut trassen med løypekjører 

Kristian. Ingen fremdrift. 

Skilt for skiløypa i krysset oransj/rød løype står på feil 

plass etter at løypa ble flyttet. 

Det er et punkt på 2 milsløypa ved Skålstjønn der 

vannet kommer opp. Kyrkjebbygda AS får oppdrag med 

å felle noen trær for at løypemaskinen kommer over. 

Hele løypenettet må ryddes i kanter. Krokbekk er 

spesielt ille. Lurt å gjøre så mye som mulig mens det er 

snø. Følgende løyper er ryddet: 

Espeliheia rundt 

Fra Stokosen til Sylvtjønn 

Fra Sylvtjønn til Langemye 

Langemyr + rundløype 

Langemyr til krysset til Krokbekk (inkl. begge traseene 

fra Langemyr til Hellebrote). 

De som er på Heia i april koordinerer med Ståle om de 

kan rydde noe av gjenstående traseer. 

Det er kjørt Scooterløyper de 2 siste ukene og sporkall 

fungerer bra etter litt innkjøringsproblemer. 

Halvor mener han kjører flere løyper enn avtalt. Han 

skal også ha hugget/ryddet. Håvard har korrigert hvor 

han skal kjøre, med Kløvstad.  

Scooterlaget kan kjøre på oppdrag også neste sesong. 
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Halvor skulle 
ordne dette 



 

Tema /sak Innehold Ansvar Frist 

 

Løypekomiteen har hatt 2 møter og befaring. Ikke 

funnet endelig løsning, men ser på muligheter for 

rundløype på Stemtjønn. Husk at kjøring med scooter 

også kan brukes. Skal ha en innstillig i løpet av april. 

Oppsummering av skisesongen: 

Det har vært mye vær og mye snø. 

Oppkjøring rundt Espelihei har vært en suksess og vil 

gjentas. 

Sylvtjønn Vel ønsker at det kjøres til Ervetjønn når 

Skornetten ikke kjøres. 

Stemtjønn har ønsket seg mer kjøring av 2-mila. 

 

Rundløypa på Langemyr kan utvides i perioder med lite 

snø. 

Håvard har sendt Kyrkjebygdheia en forespørsel på 

utvidet kjøring for neste vinter. 
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Oppgaver Jon følger opp utbygger Nordstøyl med tanke å bidra 

løypebidrag. 

Buengruppen gikk konkurs i januar.  i januar.  

Nordstøyl AS ble avviklet i november 2023. 

Tomter ikke fradelt på kartverket. 

Dette betyr at her er mye uavklart og hyttemarked er 

dødt. Løypelaget må avvente hva som skjer. 

  

Vedtak Bjørn er ønsket som regnskapsfører og 

medlemsregister for neste sessong. 

Vi ønsker å utvide med et webkamera nr. 2 (gjerne 

loive kamera med god lysstyrke). Bjørn får forslag fra 

leverandør.  

Vi foreslår vedtektsendring på årsmøte. 

«Styremedlemmer, varamedlemmer og valgkomite, skal 

velges blant fullt betalende medlemmer». 

Anstein Hagen Jørn Toverød har sagt ja til et nytt år i 

valgkomiteen. Vidar Andersen ønsker avløsning. 

Tor Martin forespør ny formann på Stemtjønn om 

hun/han vil ta denne rollen. 

  

 
Håvard kommer med forslag på dato for nytt styremøte på heia med sommeravsluttning. 


